
Oświadczenie złożone 
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Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara Pawlaka 

W związku z informacjami o pracach w kierowanym przez Pana ministerstwie związanych z reformą 
struktury administracyjnej urzędów miar w Polsce zwracam się z prośbą o przedstawienie danych dotyczą-
cych zakładanych celów opracowywanych zmian, założeń wypracowanych dotychczas w ramach podjętych 
prac, a także przewidywanych terminów wprowadzenia ich w życie.  

Przyznam, że informacje w sprawie reformy urzędów miar, które otrzymałem, budzą moje zaniepokojenie 
z uwagi na to, że głównym, a w zasadzie jedynym kryterium pozostawiania obwodowych urzędów ma być 
ich dochodowość w przeliczeniu na jeden etat w wysokości co najmniej 60 tys. zł, przy czym przyjęto, że 
liczba obwodowych urzędów będzie wynosiła 14. Zastosowanie tak dziwnego kryterium w administracji 
państwowej spowodowałoby likwidację 44 funkcjonujących obecnie jednostek, co w ujęciu geograficznym 
doprowadziłoby do pojawienia się zupełnie „białych plam” na terenie Polski. Taki los spotkałby również 
województwo podlaskie, gdzie w mieście Białymstoku funkcjonuje obecnie jedyny urząd obwodowy, który 
posiada doświadczoną i kompetentną kadrę oraz realizuje szeroki wachlarz usług i cieszy się dobrą opinią 
zarówno wśród zainteresowanych przedsiębiorców, jak i innych osób korzystających z jego pracy. 

Chcąc rozwiać obawy swoje i wielu innych środowisk oraz wyrażając nadzieje, że planowane zmiany 
w strukturze i funkcjonowaniu administracji metrologicznej mają służyć jeszcze lepszemu wykonywaniu 
zadań i zapewnieniu sprawniejszej oraz dostępniejszej obsługi zainteresowanych osób fizycznych i praw-
nych, proszę o informację, o których mowa na wstępie. 

Z poważaniem 
Bohdan Paszkowski 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




